
ÅRSMØTE	  	  2018	  
FOR	  SKI	  JEGER	  OG	  FISKERFORENING	  	  

TORSDAG	  15.	  FEBRUAR	  2018	  KL	  19.00	  

REVEHIET,	  BEKKEFARET	  17,	  SIGGERUD	  

	  

DAGSORDEN	  
1.   ÅPNING	  V/	  LEDER	  
2.   KONSTITUERING	  AV	  ÅRSMØTET	  

-‐   GODKJENNING	  AV	  INNKALLING	  
-‐   GODKJENNING	  AV	  DAGSORDEN	  
-‐   VALG	  AV	  ORDSTYRER	  	  
-‐   VALG	  AV	  SEKRETÆR	  	  
-‐   VALG	  AV	  TELLEKORPS	  	  
-‐   VALG	  AV	  2	  MEDLEMMER	  TIL	  Å	  UNDERSKRIVE	  PROTOKOLLEN	  	  

3.   ÅRSBERETNINGER	  
4.   REGNSKAP	  2017	  
5.   BUDSJETT	  2018	  
6.   INNKOMNE	  SAKER	  	  
7.   STYRETS	  FORSLAG	  TIL	  SAKER	  NEVNT	  I	  INNKALLINGEN	  
8.   FASTSETTING	  AV	  KONTINGENT	  
9.   VALG	  
10.  VALG	  AV	  VALGKOMITÉ	  PÅ	  3	  MEDLEMMER	  	  
11.  AVSLUTNING	  
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Ski  Jeger  og  Fiskerforening    
2017  

  
3.  Årsberetninger  
  
Styret    
    
Styret  har  bestått  av:    
  

Steinar  Wiik   Leder    
Øivind  Sverdrup   Nestleder    
Kjell  Gaarder   Kasserer    
Espen  Simensen     Sekretær    
Lill  Gundersen   Jaktutvalget    
Gjermund  Aas   Jakthundutvalget    
Raymond  Halvorsen     Jegerprøveutvalget    
Thor  Gaarder   Leirdueutvalget    
Arne  Gunnar  Havnås   Fiskeutvalget    
Herman  Brønlund   Ungdomsutvalget    
Bjørn  Stenberg   Bygningsutvalget    
    
Det  har  i  perioden  blitt  avholdt  10  ordinære  styremøter  
  
Medlemsinformasjon  
Kommunikasjon  med  medlemmene  foregår  ved  bruk  av  www.skijff.no  og  Facebook  
siden  og  Facebook  grupper  til  foreningens  utvalg.  I  noen  tilfeller  brukes  SMS  tjeneste  
for  å  treffe  medlemmene  på  kort  varsel  eller  for  å  sikre  rett  info  til  rett  tid.    
  
Vi  har  fått  42  nye  medlemmer  i  2017  og  teller  nå  605  medlemmer  totalt.  For  å  nå  frem  
til  de  nye  medlemmene  så  har  vi  nå  laget  ett  system  som  fanger  opp  disse.  Hver  
måned  vil  vi  nå  sende  et  velkomst  brev  via  mail  med  informasjon  om  foreningens  
tilbud  og  aktiviteter.  Håper  med  dette  å  få  flere  aktive  medlemmer.  
  
Økonomi    
Det  er  god  økonomi  i  foreningen.  Regnskapet  for  2017  viser  et  overskudd  på  kr.  
23.753,59,  mot  et  budsjettert  underskudd  for  2017  på  kr.  19.100,-.    
  

•   Salg  av  jaktkort  (Norge  og  Sverige)  har  gitt  oss  en  større  inntekt  enn  budsjettert  
med  ca.  kr  73  000,-.  

•   Jaktutvalget  viser  et  underskudd  på  nesten  kr  19.000,-.  Dette  skyldes  at  vi  har  
satt  av  kr  20.000,-  til  elgtrekker  og  at  utvalget  ble  belastet  for  en  regning  fra  
2016  til  elglaget  på  kr.  40.609,-.    

•   Jakthundutvalget  har  gått  med  kr.  24.819,-  i  overskudd.  
•   Leirdueutvalget  har  hatt  stor  aktivitet,  anskaffe  nytt  utstyr  og  gikk  med  
underskudd  på  vel  kr.  4.000,-.  

•   Jegerprøven  ga  et  overskudd  på  vel  kr.  55.000,-.  
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Revehiet  
I  2017  har  det  også  vært  høy  aktivitet  på  Revehiet  for  å  få  foreningens  lokaler  i  orden  
Revehiet  ble  klart  for  utleie  til  medlemmer.  Informasjon  og  leieavtale  ligger  på  vår  
hjemmeside.  
  
Jaktterreng  i  Sverige  
Etter  første  år  med  jakt  i  Sverige  kan  vi  konkludere  med  at  det  er  økonomisk  
bærekraftig  og  samarbeidet  med  Oppegård  JFF  fungerer  godt.  Det  var  godt  utnyttet  i  
lange  perioder,  men  høsten  kan  med  fordel  utnyttes  bedre.    
  
Villsvinjakta  ga  foreningen  inntekter  på  omtrent  kr.  108.000,-,  og  utgifter  på  omtrent  kr.  
112.000,-.  Noen  av  utgiftene  var  engangsutgifter  ifm.  oppstarten.  
  
Vi  vil  se  på  mulighet  for  å  kunne  reklamere  bedre  for  neste  år.  Totalt  ble  det  skutt  10  
gris  og  en  bukk.  Største  grisen  veide  nesten  100  kg.  Styret  anbefaler  å  fortsette  
avtalen  med  grunneier  i  Sverige.    
  
Kalenderen  for  turene  i  2018  ligger  nå  ute  på  våre  hjemmesider.  Påmelding  gjøres  ved  
å  gå  inn  på  www.skijff.no  
  
Medlemsmøter  
Det  er  ikke  avholdt  medlemsmøter  i  2017.  
  
Utvalgene    
Alle  utvalg  uten  unntak  har  holdt  et  høyt  aktivitetsnivå  og  det  er  en  formidabel  innsats  
som  utføres  i  utvalgene  til  beste  for  alle  medlemmene.  En  stor  takk  til  alle  
bidragsytere.  
    
80  års  jubileum  
Foreningen  markerte  jubileet  med  en  familiedag  åpen  for  alle  på  Åli  den  27.  august.  Vi  
fikk  godt  vær,  og  hadde  over  100  gjester.  Gjestene  fikk  mulighet  til  å  prøve  seg  på  
ulike  aktiviteter,  og  fikk  servert  grillmat.  Alle  utvalgene  var  med  og  dro  lasset  og  var  
gode  representanter  for  våre  aktiviteter.  Mange  av  våre  gjester  skrøt  av  
arrangementet.  
  
Fylkesmesterskapet  i  leirduesti  ble  arrangert  i  august  i  anledning  jubileet.  Det  var  
færre  påmeldte  enn  forventet.  Det  ble  et  vellykket  arrangement  som  setter  Ski  JFF  på  
kartet.  
  
Vi  begynner  å  bli  en  stor  forening,  som  krever  betydelig  innsats  fra  våre  tillitsvalgte.  
Dette    er  fortsatt  basert  på  frivillig  arbeide,  men  vervet  som  kasserer  er  svært  
krevende  og  styret  vurdere,  allerede  i  2019,  å  settes  bort  regnskapsførselen  til  et  
regnskapsfirma.  
  
Steinar  Wiik  
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Jegerprøveutvalget  
Utvalget  har  bestått  av  leder  Raymond  Halvorsen  med  følgende  aktive  instruktører:  

Thorleif  Engh,  Stian  Munkerud,  Jørn  Bakken,  Odd  Ivar  Kjos,  Geir  Oseth,  Per  Aaseby.  
Trine  Opsand,  Øyvind  Sørlie,  Herman  Brønlund  (hjelpeinstruktør)  og  undertegnede.  

Det  har  i  år  vært  avholdt  2  planleggingsmøter  og  to  evalueringsmøter.  Samt  2  møter  
med  Fjell  Miniatyrskytelag  (FMSL).    

Av  8  planlagte  kurs  har  alle  vært  gjennomført.  Startet  i  februar  og  var  ferdig  i  
november.  Har  i  år  uteksaminert  131  nye  jegere,  og  de  kommer  stort  sett  fra  Oslo  og  
sørover.  Vi  fortsatte  med  intensivkurs  over  9  dager.  Resultatene  på  eksamen  er  
fortsatt  meget  gode.  Har  fremdeles  ikke  vært  under  45  riktige  i  snitt,  hvor  du  maks  kan  
ha  50.  

Vi  har  vervet  ca.  50  nye  medl.  til  Ski  JFF/NJFF.  Vi  har  avholdt  fire  eksamener  på  
Haugjordet  Ungdomsskole,  og  en  på  Langhus  skole.  De  tre  siste  eksamener  har  vi  
avholdt  i  Idrettsveien  10  i  kommunens  datarom  for  opplæring.  Grunnen  til  flytting  av  
eksamener  er  skolenes  overgang  til  personlige  pc`er  for  elevene.  Vi  fikk  ikke  beskjed  
om  at  datarommene  var  lagt  ned  og  maskiner  fjernet.  All  honnør  til  Ski  Kommune  
v/Reidar  Haugen  som  jobbet  intenst  for  å  skaffe  til  veie  alternative  steder  for  å  avholde  
eksamen.    

Undervisningen  fortsetter  på  Ski  Ungdomsskole.  Vi  har  en  utvekslingsavtale  med  
skolen.  Avtalen  dreier  seg  om  et  opplegg  hvor  vi  inviterer  noen  elever  til  å  delta  på  noe  
som  foregår  i  Ski  JFF.  Ski  Ungdomsskole  fungerer  bra  og  vi  kan  ta  i  mot  inntil  20  
elever  på  kursene.    Dessuten  ligger  skolen  sentralt  til  i  forhold  til  buss  og  tog.  Mange  
elever  reiser  kollektivt.  

Instruktørene  må  gå  oppdateringskurs  hvert  5  år.    Av  oss  har  7  vært  på  oppdatering  i  
2017.  Trine  var  nyutdannet  og  trengte  ikke  være  med  på  det.  En  av  instruktørene  
oppdaterer  seg  i  2018.  Og  Hermann  er  ferdig  utdannet  som  instruktør  i  februar  2018.  

Ny  kursplan  ble  tatt  i  bruk  for  oss  fra  1/6-17.  Det  vil  si  en  selvstudiumsdag  mindre  og  
pålagt  undervisning  på  disse  dagene.  Det  ble  innført  3  alternative  moduler  for  
gjennomføring  av  kurs.  Vi  kan  kjøre  som  før  med  9  samlinger  sammenhengende,  eller  
2  påfølgende  langhelger,  eller  5  virkedager  sammenhengende.  

Rifleskyting  er  nå  obligatorisk.  For  å  få  dette  til  har  vi  i  samarbeid  med  FMSL  tiltrådt  
deres  styre.  Personer  fra  jegerprøveutvalget  besatte  alle  verv  utenom  ledervervet.  
Leder  er  som  før  Eva  Nyhus  som  representerer  FMSL.  

Vi  har  rustet  opp  deres  gamle  skytebane  som  heter  Skuddås,  og  den  fungerer  
tilfredsstillende.  Det  er  avtalt  en  baneleie  per  gang  vi  avholder  kurs.  Vi  har  kjøpt  inn  5  
rifler  og  våpenskap.  Ny  flaggstang  er  montert.  Det  er  godkjent  å  skyte  med  22LR  som  
er  minste  kaliber  godkjent  for  jakt.  
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Vi  har  per  dato  5  godkjente  rifleinstruktører  som  oppdaterte  seg  i  2017.  I  2018  må  1  
oppdateres  og  2  nye  sendes  på  kurs.  To  av  instruktørene  avventer  med  å  ta  riflekurs.  

Noen  tanker  videre:  

•   Vi  har  fortsatt  behov  for  å  fornye  oss,  det  samme  gjelder  noe  av  materiellet  vi  
bruker  på  Åli  under  utedagene.  

•   Vi  jobber  aktivt  med  NJFF  og  Nacl  for  at  de  skal  skaffe  til  veie  bedre  
undervisningsmateriell.  Spesielt  i  forbindelse  med  artskunnskap.    

•   Vi  har  i  2017  markedsført  kursene  bedre,  bl.a.  på  NJFF  sine  kurssider.  XXL  har  
også  markedsført  bedre  i  butikken.  Natur  og  Miljø  sine  sider  er  vi  allerede  på,  i  
og  med  at  vi  søker  om  støtte.    

•   Det  neste  må  kanskje  være  å  bli  mer  aktiv  på  Facebook?  

PS!  Vi  tar  gjerne  i  mot  kandidater  som  er  interessert  i  å  utdanne  seg  som  
jegerprøveinstruktør/rifleinstruktør  eller  instruktør  for  hagleskyting.  Hagleinstruktører  
og  jegerprøveinstruktører/rifleinstruktører  mottar  godtgjørelse  i  form  av  
honorar/utgiftsdekning.  Ski  JFF  sine  medlemmer  har  10%  rabatt  på  XXL.  

Jeg  vil  takke  alle  instruktører  i  gruppa.  I  tillegg  leirduegruppa  som  stiller  med  
instruktører  under  skytingen  på  Åli.  De  sørger  også  for  at  det  er  varmt  og  hyggelig,  og  
gjerne  noe  å  bite  under  utedagene.  

Godt  Nytt  Jeger  År!  

Ski  18.1.2018  

Med  vennlig  hilsen  Leder  jegerprøveutvalget,  

Raymond  Halvorsen  
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Jaktutvalget  
	  

Utvalget  har  bestått  av  leder  Lill  M.  Gundersen  med  følgende  medlemmer:  Bernt  
Hansen,  Frode  Kvalvik,  Jonathan  Herron,  Ole  Fredrik  Haugland,  Christoffer  Nordli,  
Stian  Westgård  

Møter,  konferanser,  kurs  m.m.  
Jaktutvalget  har  i  løpet  av  året  avholdt  9  utvalgsmøter  og  6  arbeidsmøter,  samt  deltatt  
i  5  møter  i  Østmarka  Elgregion.    
  
I  løpet  av  året  har  vi  også  hatt  to  på  jaktlederkurs  og  en  på  kurs  for  villsvinjakt.  
    
Kortsalg  

•   Rådyrkort:  50  (3  frikort  grunneier,  5  frikort  ettersøk  og  1  frikort  for  konkurranse  
største  rev)  

•   Småviltkort:  43  (3  frikort  grunneier)  
•   Beverkort:  5  
•   Elgkort:  22  
•   Rovvilt:  32  (gratiskort  kun  for  medlemmer)  
•   Dagkort/gjestekort  44                                                                  

  
  
Fellingsstatistikk  
  
Elgjakt:  
Syverud  skog:   Ski  kommuneskoger:  
•   0   •   1  okse  
•      •   2  kuer  
•      •   2  kalver  (1  hun/1  hann)  
Totalt:  0  (Kvote:  1)   Totalt:  5  (Kvote:  12)  
  
Rådyrjakt:  
Syverud  skog:   Ski  kommuneskoger:  
•   4  bukker   •   13  bukker  
•   1  geit   •   2  geiter  
•      •   2  kje  
Totalt:  5  (kvote  8)       Totalt:17  (kvote  60)  

  
  
Rådyrjakt  
Det  har  blitt  arrangert  5  offisielle  fellesjakter  i  regi  av  jaktutvalget.  Fellesjaktene  har  blitt  
svært  populære  og  det  er  i  forbindelse  med  disse  de  fleste  dag-  og  gjestekortene  
selges.  I  snitt  deltar  det  ca.  20  jeger  pr.  fellesjakt.  Tradisjonen  tro  avsluttet  vi  sesongen  
med  julemat  rundt  bålet  etter  siste  fellesjakt.    
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Beverjakt  
For  sesongen  2017/2018  ble  foreningen  tildelt  10  bever.  Beverjakta  gjennomføres  i  
samarbeid  med  Ski  kommuneskoger  med  tanke  på  felling  av  bever  i  områder  der  den  
gjør  størst  skade.  Sesongens  jaktkort  ble  tildelt  i  etterkant  av  ordinær  utdeling  da  vi  
ønsket  å  se  omfanget  av  migreringen  av  ungbevere  fra  omkringliggende  vann  og  
vassdrag.  Søkere  ble  kontaktet  direkte  med  tilbud  om  kort.  Resultatene  fra  beverjakten  
er  ikke  klare  for  årsrapporten  og  vil  bli  lagt  ut  på  våre  hjemmesider  når  jakten  avsluttes  
for  sesongen.  
  
Småviltjakt  
Tilbakemeldinger  fra  jegere,  taksering  foretatt  av  jakthundutvalget  i  forbindelse  med  
Østmarkaprøven  og  taksering  gjort  av  jaktutvalgets  medlemmer  gjennom  året,  viser  at  
bestanden  av  skogsfugl  holder  et  nivå  som  tillater  begrenset  jakt.  
  
Resultatene  fra  småviltjakta  er  ikke  klare  for  årsrapporten  og  vil  bli  lagt  ut  på  våre  
hjemmesider  når  jakten  avsluttes  for  sesongen.  
  
Rovvilt  
Vi  har  2  rovviltkonkurranser  gående  gjennom  året.  Den  ene  er  poengavhengig  hvor  de  
3  med  mest  poeng  får  gavekort  i  premie.  Den  andre  gjelder  den  som  har  skutt  den  
største  reven  og  premieres  med  et  gratis  sesongkort  for  enten  småvilt  eller  rådyr.  
Vinnerne  blir  annonsert  på  våre  hjemmesider  etter  sesongslutt.  
  
Rovviltkonkurransene  starter  15.  juli  og  avsluttes  20.  april  påfølgende  år.  For  å  kunne  
delta  må  man  ha  løst  rovviltkort  (gratis,  kun  for  til  medlemmer)  eller  småviltkort.  Dette  
et  tiltak  for  å  øke  jaktpresset  på  predatorer.  Kravene  for  konkurransen  står  på  våre  
hjemmesider  
  
Utlån  av  feller  
I  2016  ble  det  kjøpt  inn  mink-  og  mårfeller  som  lånes  ut  til  medlemmer.  Det  er  flere  
som  har  benyttet  seg  av  tilbudet,  men  vi  har  fortsatt  noen  få  feller  ledig  for  utlån.  
Snakk  med  rovviltkontakten  vår  hvis  du  ønsker  å  låne  feller.    
  
Revegluggene  
Jaktutvalget  har  i  løpet  av  året  avviklet  revegluggen  ved  Sagamyra  og  gitt  plass  til  
ungdomsutvalgets  flyttbare  reveglugg  ved  Nordre  Stallerud  Gård.  
Ungdomsmedlemmer  har  førsterett  til  bruk  av  denne  gluggen  som  styres  av  
ungdomsutvalget.  Er  det  ledig  er  selvfølgelig  seniormedlemmer  også  velkomne  til  å  
bruke  den.  Kontakt  i  så  tilfelle  ungdomsutvalget.  
  
Revegluggen  ved  Bru/Fjellveien  er  oppgradert  betraktelig.  Grønt  lys  ser  ut  til  å  fungere  
bra  og  åteplassen  fores  jevnlig.  Selve  gluggen  er  helt  ny.  Det  gjenstår  kun  litt  arbeid  
som  ferdigstilles  til  sommeren.  Gluggen  har  nå  sitteplass  til  2  jegere  med  tanke  på  
opplæringsjakt.  De  som  ønsker  å  benytte  seg  av  denne  kan  melde  fra  til  
rovviltkontakten  via  SMS.  Årlig  vedlikehold  blir  å  holde  vegetasjonen  nede  som  gjøres  
på  dugnad.  
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Elgjakt  
Elgjakta  ble  gjennomført  med  2  jaktlag  med  felles  kasserer  og  felles  fordeling  av  kjøtt.  
Ski  kommune  stilte  låven  på  Siggerud  til  fri  disposisjon,  noe  vi  er  svært  takknemlige  
for.  Fellingstallene  ligger  på  det  samme  nivået  vi  har  hatt  siden  ulven  gjorde  sitt  inntog  
i  Østmarka.  Grunnet  svært  sen  innvandring  i  våre  områder,  vurderer  vi  å  utsette  
jaktstarten  for  elg  neste  sesong.  Den  sene  innvandringen  skyldes  bl.a.  sen  innhøsting  
hos  grunneierne  som  vi  grenser  mot.    
  
Viltforvaltning  
Vi  har  i  mange  år  satt  ut  saltstein  for  elg  og  rådyr,  men  dette  ble  forbudt  i  sommer  
grunnet  skrantesyken  (CWD).  Man  ble  ikke  pålagt  å  fjerne  saltsteiner  som  allerede  var  
satt  ut.  Det  er  nå  også  kommet  forbud  mot  bruk  og  innføring  av  luktstoffer  fra  land  hvor  
skrantesyken  finnes.  Vi  oppfordrer  sterkt  til  å  etterkomme  forbudet.  Drift  og  vedlikehold  
av  viltkameraene  blir  nå  viktig  å  følge  opp  i  forhold  til  utplassering.  
  
Ettersøk  
Jaktutvalget  har  i  2017  hatt  avtale  med  Ettersøksringen  som  har  bestått  av  6  
ekvipasjer.  Disse  har  døgnvakt  (vakttelefon)  slik  at  jegerne  kan  tilkalle  ettersøk  gratis  
dersom  uhellet  skulle  være  ute.  
  
Generelt  
Til  slutt  vil  undertegnede  takke  medlemmene  i  jaktutvalget  for  god  jobb  i  løpet  av  året.  
Vi  er  ofte  uenige  om  ting  og  kan  bruke  tid  på  å  komme  frem  til  en  fornuftig  og  
bærekraftig  løsning.  Det  betyr  bare  at  vi  får  belyst  saker  fra  så  mange  sider  som  mulig,  
slik  at  avgjørelsen  er  gjennomtenkt  og  velbegrunnet  med  forankring  i  grunneiers  
føringer  og  gjeldende  lovverk.  
  
Lill  M.  Gundersen  
Leder  Jaktutvalget  
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Jakthundutvalget  
Årsrapport  2017  jakthundutvalget  

Jakthundutvalget  har  i  2017  bestått  av  Kai  Soot,  Bjørnar  Farberg,  Bjarnar  Fagervik,  
Glenn  Larsen,  Lene  Kjelkenes,  Reidar  Løfsgaard,  Michael  Kristiansen  og  
undertegnede.    

Treningssamlinger  og  fellestreninger  for  fuglehunder:  

I  mars  gjennomførte  vi  igjen  en  felles  treningstur  for  fuglehunder  til  Vingelen  i  
Østerdalen.  Bjørnar  Farberg  og  Glenn  Larsen  organiserte  det  hele  med  innkvartering  
på  Vingelsgård.  Det  ble  en  hyggelig  tur  for  11  deltakere  med  bra  treningsutbytte.  

I  juni  arrangerte  vi  trening  på  duer  på  Tyritun  i  Enebakk  med  duecup,  grilling  og  sosialt  
samvær.  Vi  ble  sponset  med  forpremier  fra  Felleskjøpets  butikk  på  Kolbotn.  
Arrangementet  bør  gjentas.  

I  september  og  oktober  hadde  vi  tre  kveldstreninger  på  rapphøns  og  fasan,  den  første  
på  Sando  hundesenter  ved  Sande  i  Vestfold,  de  to  andre  hos  Stian  Aaserud  i  Årnes.  
Bjarnar  Fagervik  organiserte  dette,  og  oppslutningen  om  tilbudet  var  god.  

Gratis  drop  in  dressurkvelder  

Som  tidligere  har  vi  arrangert  gratis  drop  in  dressurkvelder  på  P-plassen  ved  Atlas  
Copco.  Første  periode  i  februar  –  mars,  andre  periode  oktober  –  desember.  Dette  har  
vært  vellykket,  og  oppslutningen  har  vært  over  all  forventning  med  mellom  12  og  22  
hunder  hver  kveld.  Dette  er  både  miljøskapende  og  nyttig  for  jakthundmiljøet  i  
foreninga.  

Apportkurs    

Kurset  ble  todelt.  Første  del  var  innlæring  av  vanlig  apport.  Dette  ble  ledet  av  Glenn  
Larsen  og  Anne  Borgerød.  Andre  del  gikk  videre  med  spor,  søkapport  og  vannapport  
med  tanke  på  apportprøve.  Dette  ble  ledet  av  Lene  Kjelkenes  og  Vidar  Engeset.      

Treningskvelder  blodspor/ettersøk  

Michael  Kristiansen  gjennomførte  vellykkede  treningskvelder  med  spor-og  
ettersøkstrening.  Han  har  også  fått  med  flere  ettersøksekvipasjer  i  foreningens  
ettersøksvakt.  

Aversjonsdressur  (sau  –  hund)  

Vi  startet  opp  i  mai  med  to  dugnader  på  gjerdet.  Frammøte  på  dugnadene  varierte  fra  
fire  til  sju  personer.  Vi  kunne  gjerne  vært  flere,  og  hadde  noe  reparasjon  av  gjerdet  et  
par  aversjonskvelder  også,  akkurat  som  forrige  året.  Aversjonsdressuren  startet  opp  i  
juni  og  holdt  på  1-2  ganger  i  uka  fram  til  og  med  7.  september.  Totalt  44  hunder  fikk  1.  
gangsbevis  hos  oss  og  45  hunder  tok  repetisjon/fornying  av  bevis.    
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Igjen  takk  til  familien  Karlsrud  og  Terje  Larsen  på  Karlsrud  gård  for  lånet  av  sau  og  
innhegning  og  tilrettelegging.  

Fugletelling  med  disp.  fra  båndtvang  fra  10.  august  

Fugletellinga  ble  i  år  gjennomført  noe  tidligere  enn  foregående  år  da  vi  fikk  
dispensasjon  fra  båndtvangen  fra  10.  august.  I  alt  12  medlemmer  deltok  i  tillegg  til  to  
partier  under  Østmarkaprøven.  Årets  telling  viser  nedgang  i  orrfuglbestanden  i  
kommuneskogen,  men  noe  oppgang  i  produksjon  av  storfugl.  Totalt  sett  noe  mindre  
fugl  enn  fjoråret.    

Nye  instruktører  

Utvalget  har  fått  to  nye  el.halsbåndinstruktører,  Bjarnar  Fagervik  og  Lene  Kjelkenes.    

Takk  til  alle  utvalgsmedlemmer  for  innsatsen  dette  året!    

  

Gjermund  Aas,  leder  jakthundutvalget  
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Leirdueutvalget  
  
Utvalget  har  bestått  av:  Thor  Gaarder  (Leder)  Kalle  Ekhaugen  (nestleder),  Hans  
Sandaker,  Steinar  Wiik,  Cato  Fjeld  Andersen,  Trond  Sørensen,  Geier  Barlie,  Terje  
Stabu,  Stian  Lundberg,  Allan  Schaug,  Svein  Olav  Lundberg,  Henrik  Andre  Ekhaugen,  
Sigurd  Syr,  Preben  Morth,  Atle  Wisting.  
  
2017  har  vært  et  år  med  stor  aktivitet  på  Åli.  
Vi  har  for  første  gang  passert  100  000  kr  i  omsetning  av  skudd  og  duer  på  Åli.  
Dette  skyldes  i  all  hovedsak  at  vi  valgte  å  investere  11  000  kr  mer  enn  budsjettert,  til  
innkjøp  av  datastyring  til  akustikkanlegget  og  due  kort  leser.  Dette  gjør  at  vi  nå  kan  
kjøre  sporting  kontinuerlig.  Denne  investeringen  har  gjort  at  vi  i  snitt  har  økt  antall  
serier  skutt  pr  trening  fra  17  i  2016  til  24  i  2017  
  
I  2017  har  vi  gjennomført:  

•   30  treningskvelder  /  dager  
•     3  Firmaskytinger  
•   Skyting  på  familiedagen  

  
Vi  har  avhold  fire  interne  stevner:  

•   Nyttårsskyting  
•   Klubbmesterskap  i  Trap  
•   Klubbmesterskap  i  Sporting  
•   Jegermeister'n  

  
I  tillegg  8  lørdager  med  jegerprøven,  og  sist  men  ikke  minst  har  vi  arrangert  to  
terminlisteførte  stevner:  

•   100  skudd  leirduesti  (var  også  klubbmesterskap)  i  april  
•   Fylkesmesterskap(FM)  /  jubileumsstevne  i  leirduesti  19.  august.  

  
Vi  hadde  91  deltakere  på  april  stevnet  som  må  sies  å  være  bra.  
  
FM  i  Akershus  har  normalt  trukket  rundt  80  til  100  skyttere  så  vi  budsjetterte  med  80.  
Da  helgen  nærmet  seg  viste  det  seg  at  værprognosen  for  helgen  var  ekstremnedbør!!!  
Dette  var  nok  årsaken  til  at  vi  kun  fikk  48  påmeldte  til  stevne,  selv  om  det  viste  seg  at  
ekstremværet  ikke  kom.  
  
Det  er  lagt  ned  ca.  450  dugnadstimer  for  å  få  gjennomført  alle  aktivitetene  på  Åli.  
Så  en  STOR  takk  til  alle  i  utvalget  og  alle  de  som  var  med  å  arrangerte  stevnene.  
  
2017  har  vært  et  meget  bra  år  for  sportsskytterne  i  Ski  JFF.  
Sølv  individuelt  FM  leirduesti  Akershus.  

•   Henrik  Andre  Ekhaugen  
Gull  Lag  FM  leirduesti  Akershus.  

•   Henrik  Andre  Ekhaugen,  Marius  Sørengen  og  Thor  Gaarder  
Sølv  Lag  FM  leirduesti  Akershus  
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•   Kalle  Ekhaugen,  Geier  Barlie  og  Trond  Sørensen  
Bronse  sammenlagt  for  junior  i  Beretta  Norgescup  som  er  Norges  største  leirduesti  
cup.  

•   Henrik  Andre  Ekhaugen  
  
Gratulerer  til  medaljevinnerne.  
  
Vi  ønsker  å  fortsette  med  stevner  og  har  søkt  om  to  100  skudd  leirduesti  stevner  i  
2018  den  21.  og  22.  april.  Dette  krever  mye  jobb  da  vi  må  reise  rundt  til  våre  
naboforeninger  og  låne  maskiner.    Vi  har  derfor  også  i  år  budsjettert  med  innkjøp  av  
flere  12v  leirduekastere.  Vi  skal  da  ha  10  egne  maskiner.  Dette  gjør  at  vi  til  kommende  
stevner  forhåpentlig  vis  kun  trenger  å  låne  maskiner  ett  sted.  Tidligere  har  vi  reist  rundt  
og  lånt  maskiner  fra  Moss,  Ås  og  Bærum.  
  
Som  det  går  frem  av  regnskapet  har  vi  brukt  omkring  10.000  kr  mer  enn  budsjettert  på  
innkjøp  av  skudd  og  duer.  Dette  skyldes  et  høyt  aktivitetsnivå,  samt  at  vi  valgte  å  fylle  
opp  duelageret  så  vi  skulle  ha  nok  til  stevnene  og  treningene  i  april.  
  
Varelageret  på  Åli  består  av  22.000  duer  og  2.225  skudd,  pr  31.12.2017  til  en  verdi  av  
kr.  19.000,-.  
  
Hans  Sandaker  gir  seg  i  utvalget.  Vi  takker  Hans  for  mange  års  innsats  i  utvalget.  
  
Vi  har  fått  inn  syv  nye  medlemmer  i  utvalget:  
Andreas  Olsen  
Kristian  Olsen  
Catharina  Pedersen  
Kristian  Pedersen  
Wilhelm  Stamsaas  
Jørn  Dal  
Tarje  Nyberg  Karlsen  
  
Velkommen  til  dere.  
  
  
Mvh    
Thor  Gaarder  
Leder  leirdueutvalget.  
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Bygningsutvalget  
  
Bygningsutvalget  2017  har  bestått  av  Bjørn  Stenberg  og  Atle  Wisting  
  
Hovedoppgaven  har  vært  ferdigstilling  av  terrasse  med  rekkverk,  samt  utarbeidelse  av  
brannforskrift  for  revehiet.  Dette  for  å  kunne  leie  ut  lokalet  til  ulike  arrangement.  
  
Det  er  kjøpt  inn  snøryddingsutstyr  (skuffe)  samt  utstyr  for  vedlikehold.  
Nye  låser  og  dørhåndtak  er  montert  samt  nytt  brannslukkingsutstyr.  
  
Gårdsplass  utenfor  Revehiet  er  gravd  ut  og  asfalt  slipemasse  er  lagt  på  for  å  få  en  
rettere  og  renere  gårdsplass.  
  
I  forbindelse  med  jubileet  ble  det  kjøpt  inn  materialer  til  bygging  av  fuglekasser  og  det  
ble  laget  maler  for  å  lette  arbeidet  med  bygging.  
  
Veien  inn  til  Åli  ble  opprustet  med  pukk  som  vi  hadde  liggende.  Dette  ble  gjort  i  
samarbeid  med  Leirdueutvalget.  
  
Noe  utleie  er  også  administrert.  
  
Videre  arbeid  som  gjester  er:  
  
•   Montere  tak  over  inngangsparti  på  revehiet  
•   ferdigstille  maling  og  mindre  utvendig  arbeid  (Revehiet)  
•   Legge  kabel  mellom  bod  og  hovedhus  (Åli)  
•   Generelt  vedlikehold  på  Åli.  Vurdere  pulverblåsing  av  hytta.  
  
  
Bjørn  Stenberg                  Atle  Wisting  
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Fiskeutvalget  
  
Leder:  Arne  G  Havnås.  Medlemmer:  Henning  Sjåstad,  Nils  Wilhelmsen,  Erling  
Risberget,  Øyvind  Sverdrup,  Stein  Johansen,  Daniel  Grøtting  Nordby,  Kim  Simonsen,  
Anders  Aaseby.      
  
Vi  arrangerte  isfiske  for  DNT  Barnas  Turlag  på  Bråtatjern  15/1.  Ca  40  møtte  opp,  
kjempe  hyggelig.  Ski  Open  samme  sted  søndag  5/3.  Stor  suksess,  50  unger  deltok!  
  
Tretjernskoia  ble  rydda,  gjort  rein  og  vedlikeholdt.    
  
I  mai  var  det  ny  sesong  med  oppsyn,  vannprøve  taking  og  noe  søppel  rydding  ved  
tjerna  våre.  Også  samarbeid  med  Ski  kommune  skoger  om  trilleløype  for  rullestol  inn  
til  Tretjern.  Flott  tiltak.    
  
I  august  deltok  vi  på  foreningas  familiedag.  Nydelig  vær  og  bra  med  folk.  Fiskeutsett  
også  i  august.  Ca  250  fisk  i  8  vann.    
  
I  oktober/  november  hadde  vi  tre  dugnader  på  Tretjernskoia.  Vi  avtalte  også  å  ha  Ski  
Open  søndag  4/3,  og  å  hjelpe  med  friluftslivtur  for  Kråkstad  skole  i  mai.    
  
Arne  Gunnar  Havnås  
  
Ungdomsutvalget  
  
Ungdomsutvalget  har  vært  tynt  bemannet  og  dermed  hatt  lite  aktivitet.  Noen  av  
medlemmene  har  vært  på  rådyrjakt  og  revejakt.    

Det  ble  ikke  brukt  noen  penger  av  budsjettet  til  ungdomsutvalget  2017.  

Herman  Brønlund.  

     



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  

Side	  15	  av	  40	  
	  

1.   Regnskap  2017  
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Kommentarer	  til	  regnskapet	  2017	  

	  
Regnskapet	  for	  2017	  viser	  et	  overskudd	  på	  kr.	  23.753,59,	  mot	  et	  budsjettert	  underskudd	  for	  
2017	  på	  kr.	  19.100,-‐.	  

Foreningens	  inntekter	  og	  kapital	  passerte	  i	  år	  1.	  million	  kroner,	  og	  utvalgene	  som	  skaffet	  oss	  
størst	  inntekter	  var	  Jegerprøveutvalget	  med	  et	  overskudd	  på	  vel	  kr.	  55.800,-‐.	  Jakthund	  
utvalget	  går	  i	  år	  kr.	  24.819,-‐	  i	  overskudd.	  Dette	  fordi	  de	  har	  økt	  sine	  aktiviteter.	  
Styrets	  felleskonti	  gir	  et	  lite	  underskudd	  med	  vel	  5.000,-‐	  kroner.	  	  

Underskudd	  ble	  det	  også	  i	  Jaktutvalget	  da	  styret	  besluttet	  å	  avsette	  kr.	  20.000,-‐	  til	  fremtidig	  
kjøp	  av	  elgtrekker,	  samt	  at	  utvalget	  ble	  belastet	  med	  en	  regning	  fra	  2016	  på	  utbetaling	  til	  
elglaget	  med	  kr.	  40.609,-‐.	  Denne	  sum	  er	  postert	  under	  Diverse	  Utgifter.	  	  
Underskuddet	  for	  2017	  blir	  på	  nesten	  kr.	  19.000,-‐.	  	  

Lerdueutvalget	  har	  hatt	  stor	  aktivitet	  og	  det	  har	  vært	  behov	  for	  nytt	  utstyr,	  utvalget	  får	  et	  
underskudd	  på	  vel	  4.000,-‐	  kroner.	  Det	  er	  innkjøpt	  utstyr	  for	  ca.	  66.000,-‐	  kroner.	  

Posten	  kortsiktig	  og	  langsiktig	  gjeld:	  
Avsetning	  lang	   	   Kr.	  20.000,-‐	  	  elgtrekker	  
	  
Kortsiktig	   	   	   kr.	  99.668,-‐	  	  Jakt	  Ski	  Kommune	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  kr.	  49.850,-‐	  	  Jakt	  Syverud	  Skog	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  kr.	  12.000,-‐	  	  Leie	  Revehiet	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  kr.	  18.200,-‐	  	  Jubileumsmiddag	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  kr.	  	  	  4.000,-‐	  	  Revisor	  	  	  
Sum	   	   	   	   kr.	  183.718,-‐	  
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6.  Budsjett	  	   2018    
  

Nr.	   Navn	   Totalt	  
2051	   Periodens	  resultat	   9	  400,01	  
2099	   Sum	  egenkapital	   9	  400,01	  
2999	   Sum	  Klasse	  2:	  Egenkapital	  og	  gjeld	   9	  400,01	  
3110	   Salg	  skudd	  og	  duer	   -‐100	  000,00	  
3113	   Kiosk	  Åli	   -‐15	  000,00	  
3115	   Salg	  Jaktkort	   -‐150	  000,00	  
3117	   Salg	  jakt	  i	  Sverige	   -‐70	  000,00	  
3199	   Sum	  salgsinntekter,	  avgiftsfrie	   -‐335	  000,01	  
3400	   Tilskudd	  Studieforbundet	   -‐27	  000,00	  
3499	   Sum	  offentlig	  tilskudd	   -‐27	  000,00	  
3910	   Kursinntekter	  Jegerprøven	   -‐329	  999,99	  
3920	   Årskontingenter	   -‐75	  000,00	  
3960	   Grasrotandel	  Norsk	  Tipping	   -‐14	  000,00	  
3961	   Mva	  kompensasjon	   -‐35	  000,01	  
3970	   Jakthund	  kurs	   -‐25	  999,99	  
3981	   Fiske	  arrangement	   -‐5	  000,00	  
3985	   Lerduestevner	   -‐60	  000,00	  
3995	   Utleie	  bane	  Åli	   -‐19	  000,00	  
3996	   Utleie	  Revehiet	   -‐10	  000,00	  
3998	   Andre	  inntekter	  	   -‐574	  000,00	  
3999	   Sum	  Klasse	  3:	  Salgs-‐	  og	  driftsinntekt	  	   -‐936	  000,00	  
4300	   Innkjøp	  skudd	  og	  duer	  jegerprøven	   16	  000,01	  
4310	   Innkjøp	  skudd	  og	  duer	  Åli	   75	  000,00	  
4312	   Innkjøp	  lerduekastere	  og	  akustikk	   54	  000,00	  
4315	   Innkjøp	  Elgtrekker	   20	  000,01	  
4316	   Innkjøp	  utstyr	  Jegerprøven	   10	  000,00	  
4999	   Sum	  Klasse	  4:	  Varekostnad	  	   175	  000,00	  
6300	   Leie	  Revehiet	   12	  000,00	  
6310	   Baneleie	  Åli	   15	  000,00	  
6342	   Strøm	  Revehiet	   10	  000,00	  
6370	   Forsikringer/alarm	   35	  000,01	  
6399	   Sum	  kostnad	  lokaler	   72	  000,00	  
6400	   Jaktleie	  Syverud	  skog	   25	  000,00	  
6410	   Jaktleie	  Ski	  Kommuneskoger	   50	  000,00	  
6415	   Jakt	  i	  Sverige	   70	  000,00	  
6420	   Viltpleie	   4	  000,00	  
6425	   Drift	  og	  vedlikehold	  reveglugg	   5	  000,00	  
6432	   Søppelkonteiner	  Åli	   6	  500,01	  
6433	   Drift/Vedlikeh.	  aggregat	  og	  lerduekaster	  mm.	   13	  000,00	  
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6440	   Utg.	  Kiosk	  Åli	   9	  000,00	  
6441	   Honorarer	  Åli	   799,99	  
6442	   Utgifter	  lerduestevner	  Åli	   18	  000,01	  
6443	   Drift	  Revehiet	   10	  000,00	  
6499	   Sum	  leie	  og	  andre	  utgifter	   211	  300,00	  
6604	   Rep.	  vedlikehold	  Åli	   60	  000,00	  
6605	   Rep.	  og	  vedlikehold	  Revehiet	   20	  000,01	  
6740	   Godtgjørelse	  kasserer/revisor	   27	  999,99	  
6745	   Regnskapssystem	   3	  000,00	  
6750	   Honorar,	  Utgiftsdekn.	  Jegerprøven	   132	  000,00	  
6760	   Honorar,	  hagleinstr.	   18	  000,01	  
6770	   Adm.	  XXL	   85	  000,00	  
6775	   Instruktørutdanning	   22	  500,00	  
6791	   Diverse	  utgifter	   18	  000,01	  
6799	   Sum	  fremmedtjenester	   306	  499,99	  
6800	   Kontorrekvisita	   4	  000,00	  
6842	   Forbruksm.	  ettersøkskurs,	  etc	   8	  799,99	  
6845	   Webutgifter,	  nettkost.	   15	  000,00	  
6850	   Konkurranser	  NM	   2	  500,01	  
6851	   Rovviltkonkurranse	   4	  000,00	  
6856	   Rekruttering/Ungdomsarb.	  Åli	   5	  000,00	  
6857	   Ungdomsutvalget	   10	  000,00	  
6858	   Fiskarrangement	   5	  000,00	  
6859	   Møter,	  arrangementer,	  fellesjakt	   10	  799,99	  
6860	   Møter,	  kurs,	  oppdatering	  o.l.	  	   25	  999,99	  
6861	   Medlemskontingenter	  utg.	   4	  500,01	  
6899	   Sum	  møter,	  kurs,	  konkurranse	   95	  600,00	  
7420	   Gaver/premier/oppmerks.	   5	  000,00	  
7499	   Sum	  Gaver	  og	  premier	   5	  000,00	  
7999	   Sum	  Klasse	  6	  og	  7:	  Annen	  driftskostnad,	  av-‐	  og	  nedskriving	  	   770	  399,99	  
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6.  Innkomne  saker  

En  innkommen  saker  er  til  behandling  i  styret.  
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7.  STYRETS  FORSLAG  TIL  SAKER  NEVNT  I  INNKALLINGEN  
Ingen  forslag  fra  styret  til  vedtak  ved  årsmøtet.  

--------------------  

Styret  informerer  

Styret  ønsker  å  informere  om  at  årsmøtekravet  om  å  levere  et  regnskap  som  viser  
oversikt  pr.  utvalg  har  bidratt  til  å  øke  antall  interne  bilag  mellom  utvalgene  betydelig.  
Omfanget  på  regnskapet  er  økt  fra  ca  600  bilag  til  ca  1000  bilag.    

Vår  nåværende  kasserer  bruker  mye  tid  på  denne  biten,  og  valgkomiteen  har  ikke  
funnet  en  ny  kasserer  som  er  villig  til  å  påta  seg  jobben  og  ansvaret.  Skulle  et  eksternt  
selskap  ta  jobben  ville  det  kostet  foreningen  over  kr  70.000,-  årlig.  

Derfor  vil  styret  i  2018  til  å  jobbe  med  forenklinger  i  regnskapsførselen.  Dette  for  å  
bidra  til  at  vår  nåværende  kasserer  får  avløsning  ved  årsmøtet  2019,  og  få  ned  prisen  
dersom  det  skulle  bli  en  realitet  å  sette  bort  regnskapet  eksternt.  

Vi  vil  se  på  forenklinger  som  reduserer  bilagsmengde,  så  som  å  fjerne  interne  bilag,  
kutte  ut  bruken  av  Vipps,  etc.  

    

  
  
     



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  

Side	  40	  av	  40	  
	  

8.  Fastsetting  av  kontingent  
  
Det  foreligger  forslag  fra  styret  om  å  øke  den  årlige  kontingenten  for  2019  med  NOK  
50,-  .    
  
Årsaken  er  at  vi  ikke  har  regulert  dette  på  mange  år,  og  at  løpende  kostnader  har  økt  
jevnt  og  trutt.  


